
 

SPØRGSMÅL NR.  S 1794 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Skatteministeren 

Dato: 28. august 2014 

Stillet af: Jan E. Jørgensen (V)  

Står ulemperne ved reklameafgiften (bl.a. nedgangen i antallet af 

arbejdspladser i den grafiske branche), efter ministerens vurdering, fortsat 

mål med de fordele, som regeringen mener, der er ved en reklameafgift, i 

betragtning af at skønnet over de forventede indtægter fra reklameafgiften er 

nedjusteret fra 370 mio. kr. til 150 mio. kr. i 2015?  

(Spm. nr. S 1794). 

 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 28. august 2014 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Jan.E@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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Offentligt


